
 

OBČINA TRZIN  
P e t e r  L o ža r ,  žu p a n  
 

 

 

ŠTEVILKA: 11-1/2024 

DATUM: 24. 5. 2024 

  

 OBČINSKI SVET OBČINE TRZIN 

   

ZADEVA: Potrditev zapisnikov 10. redne seje Občinskega sveta Občine Trzin, z dne 17. 

4. 2024; 3. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trzin, ki je potekala od 9. 

do 11. 4. 2024 ter 4. izredne seje Občinskega sveta Občine Trzin, z dne 22. 5. 

2024 

  

NAMEN: Obravnava in potrditev zapisnikov  

  

PRAVNA PODLAGA: Poslovnik Občinskega sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 16/22 

– uradno prečiščeno besedilo) 

  

PREDLAGATELJ: Peter Ložar, župan Občine Trzin 

  

POROČEVALEC: Peter Ložar, župan Občine Trzin 

  

FINANČNE POSLEDICE:  Ni finančnih posledic za proračun. 

 

OBRAZLOŽITEV: 

 
V skladu z 39. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 16/22 

– uradno prečiščeno besedilo) občinski svet po določitvi dnevnega reda seje, najprej odloča o sprejemu 

zapisnika prejšnje seje in vseh drugih zapisnikih. Član sveta lahko poda pripombe k zapisniku prejšnje 

seje in zahteva, da se zapisnik ustrezno spremeni in dopolni. O utemeljenosti sprememb in dopolnitev 

odloči svet. Zapisnik se sprejme z ugotovitvijo, da nanj niso bile podane pripombe, lahko pa se sprejme 

ustrezno spremenjen in dopolnjen s sprejetimi pripombami. 

 
Po sprejemu se zapisniki objavijo na spletnih straneh občine. 

 
Zapisniki 10. redne, 3. dopisne in 4. izredne seje so v prilogi. 

 

PREDLOG SKLEPA ŠT. 1: 

 

Na podlagi Poslovnika Občinskega sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 16/22 – uradno 

prečiščeno besedilo) je Občinski svet Občine Trzin na 11. redni seji, dne 19. junija 2024, sprejel 

naslednji 

SKLEP 

 
Zapisnik 10. redne seje Občinskega sveta Občine Trzin, z dne 17. 4. 2024, se sprejme in potrdi. 

 

Številka: 900-0003/2024                      Župan Občine Trzin 

Datum: 19. 6. 2024                           Peter LOŽAR, l. r. 



---000--- 

 

PREDLOG SKLEPA ŠT. 2: 

 

Na podlagi Poslovnika Občinskega sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 16/22 – uradno 

prečiščeno besedilo) je Občinski svet Občine Trzin na 11. redni seji, dne 19. junija 2024, sprejel 

naslednji 

SKLEP 

 

Zapisnik 3. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trzin, ki je potekala od 9. do 11. 4. 2024, se sprejme 

in potrdi. 

 

 

Številka: 900-0004/2024                      Župan Občine Trzin 

Datum: 19. 6. 2024                         Peter LOŽAR, l. r. 

 
 

---000--- 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 3: 

 

Na podlagi Poslovnika Občinskega sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 16/22 – uradno 

prečiščeno besedilo) je Občinski svet Občine Trzin na 11. redni seji, dne 19. junija 2024, sprejel 

naslednji 

SKLEP 

 

Zapisnik 4. izredne seje Občinskega sveta Občine Trzin, z dne 22. 5. 2024, se sprejme in potrdi. 

 

 

Številka: 900-0005/2024                      Župan Občine Trzin 

Datum: 19. 6. 2024                           Peter LOŽAR, l. r. 

 

---000--- 

 

 

Zapisnik 10. redne seje: 

 

OBČINA TRZIN 

Občinski svet 

 

Številka zadeve: 900-0003/2024- 

Datum: 30. 4. 2024 

 

ZAPISNIK 

 

10. redne seje Občinskega sveta Občine Trzin, ki je bila v sredo, 17. aprila 2024, s pričetkom ob 17. uri 

v sejni sobi Občine Trzin, na Mengeški cesti 22 v Trzinu. 

 



Sejo je sklical župan Občine Trzin Peter Ložar, na osnovi 33. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni 

list RS, št. 94/07 - uradno prečiščeno besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 - ZUJF, 11/14 – popr., 14/15 

- ZUUJFO, 11/18 - ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 - ZIUZEOP-A in 80/20 - ZIUOOPE), 18. člena Statuta Občine 

Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 2/21 - uradno prečiščeno besedilo) in 27. člena Poslovnika 

Občinskega sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 16/22 – uradno prečiščeno besedilo). 

 

Sejo je vodil župan Peter Ložar. 

 

 

NAVZOČI:   /Lista prisotnosti je priloga izvirniku zapisnika/ 

 

Člani OS: 

Milan KARČE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Anton KRALJ /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Anton 

PERŠAK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Petra PODGORŠEK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Nuša 

REPŠE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Dunja ŠPENDAL /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Veronika 

WEIXLER /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Milica ERČULJ /SDS/, Rado GLADEK /SDS/, Miha PANČUR 

/SDS/, Irena HABAT /Gibanje Svoboda/, Boštjan PAPEŽ /Gibanje Svoboda/ in Zoran RINK /Gibanje 

Svoboda/. 

 

Odsotnost opravičili: / 

 

Občinska uprava: Polona GORŠE PRUSNIK, Ana MOVRIN, Ana RANZINGER in Barbara GRADIŠEK. 

 

Odsotnost opravičili: / 

 

Navzoči vabljeni: 

 Andreja RIHTER, direktorica Centra za socialno delo Osrednja Slovenija - vzhod, pri 3. točki 

dnevnega reda, 

 Robert ANTLOGA, pomočnik direktorice Centra za socialno delo Osrednja Slovenija – vzhod, Enota 

Domžale, pri 3. točki dnevnega reda, 

 Tina ŽVEGELJ, AS Teprom d.o.o., pri 4. točki dnevnega reda, 

 Sinan MIHELČIČ, Fakulteta za arhitekturo, Univerza v Ljubljani, pri 5. točki dnevnega reda, 

 Dean STEPANČIČ, inšpektor, Medobčinski inšpektorat in redarstvo, pri 8. točki dnevnega reda, 

 Aleš DOLENŠEK, predsednik Nadzornega odbora Občine Trzin, 

 Metka PRAVST PRIMOŽIČ, odgovorna urednica glasila Odsev. 

 

Opravičeno odsotni: Lidija KRIVEC FUGGER, direktorica Doma počitka Mengeš in Irena KARČNIK, vodja 

Medobčinskega inšpektorata in redarstva. 

 

Neopravičeno odsotni: / 

 

Ostali navzoči: / 

 

 

Župan je ugotovil, da je na seji navzočih vseh 13 občinskih svetnic in svetnikov in, da je s tem občinski 

svet sklepčen. 

 

Odločanje o dnevnem redu 10. redne seje: 



 Predlogi za umik točk z dnevnega reda 10. redne seje: 

Predlogov za umik točk z dnevnega reda ni bilo. 

 

 Predlogi za razširitev dnevnega reda 10. redne seje z novimi točkami: 

Predlogov za razširitev dnevnega reda z novimi točkami ni bilo.  

 

Župan je predlagal glasovanje o dnevnem redu, ki vsebuje 14 točk. 

 

Članice in člani občinskega sveta so soglasno (13 glasov »za«) sprejeli: 

 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnikov 9. redne seje Občinskega sveta Občine Trzin, z dne 7. 2. 2024 in 2. 

dopisne seje Občinskega sveta Občine Trzin, ki je potekala od 6. do 8. 3. 2024; 

2. Poročilo o izvajanju pomoči na domu v občini Trzin in Poročilo Centra aktivnosti Trzin (CAT) 

za leto 2023 ter Predlog spremembe cene za izvajanje socialno varstvene storitve »pomoč 

družini na domu«; 

3. Seznanitev s Poslovnim poročilom Centra za socialno delo Osrednja Slovenija – vzhod za leto 

2023 in Predlog cene za socialno varstveno storitev »ugotavljanje upravičenosti do občinske 

socialne pomoči za leto 2024«; 

4. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu 

za območje enote urejanja prostora NT-17 SNUGOVEC – JUG - druga obravnava; 

5. Kratek postopek četrtih (4) sprememb in dopolnitev Odloka o Občinskem prostorskem 

načrtu Občine Trzin – izvedbeni del (4SD OPN Trzin), uvedba kataloga k 99. členu za EUP NT-

18; 

6. Vprašanja in pobude občinskih svetnikov; 
7. Poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta LEK Občine Trzin in njihovih učinkih za leto 

2023; 

8. Letno poročilo skupne občinske uprave občin Trzin, Komenda, Lukovica, Mengeš, Moravče 

in Vodice »Medobčinski inšpektorat in redarstvo« za leto 2023; 

9. Poročilo odgovorne urednice občinskega glasila Odsev o uresničevanju programske zasnove 

glasila v letu 2023; 

10. Zaključni račun Proračuna Občine Trzin za leto 2023 – skrajšani postopek; 

11. Sklep o potrditvi predloga Komisije za informiranje, občinska priznanja, proslave in 

promocijo občine o podelitvi priznanj Občine Trzin za leto 2024; 

12. Seznanitev z Letnim programom dela Nadzornega odbora Občine Trzin za leto 2024 in 

Seznanitev s končnimi poročili Nadzornega odbora Občine Trzin; 

13. Pravilnik o spremembi Pravilnika o plačilih oziroma sejninah občinskih funkcionarjev, članov 

delovnih teles občinskega sveta, članov drugih organov ter drugih predstavnikov Občine 

Trzin; 

14. Ugotovitveni sklep o prenehanju mandata skupni predstavnici občin Lukovica, Mengeš, 

Moravče in Trzin v Svetu javnega zavoda Zdravstveni dom Domžale in imenovanje 

nadomestnega predstavnika/nadomestne predstavnice za preostanek mandatne dobe. 

 

 

K točki 1/ 

 

Pod prvo točko dnevnega reda so članice in člani občinskega sveta obravnavali zapisnika 9. redne seje 

in 2. dopisne seje, na katera ni bilo pripomb. 



1. sklep: 

Najprej so soglasno (13 glasov »za«) sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

Zapisnik 9. redne seje Občinskega sveta Občine Trzin, z dne 7. 2. 2024, se sprejme in potrdi. 

 

 

2. sklep: 

Nato so soglasno (13 glasov »za«) sprejeli še naslednji 

 

SKLEP 

 

Zapisnik 2. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trzin, ki je potekala od 6. do 8. 3. 2024, se sprejme 

in potrdi. 

 

 

K točki 2/ 

 

Zaradi odsotnosti direktorice Doma počitka Mengeš, je kratka pojasnila podal župan. 

 

Stališča delovnih teles so podali: Dunja ŠPENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije; Anton 

KRALJ, predsednik Odbora za socialno politiko, zdravstvo in dejavnost humanitarnih društev ter Anton 

PERŠAK, predsednik Odbora za finance in premoženje. 

 

Razpravljal ni nihče.  

 

Sledilo je glasovanje o treh sklepih. 

  
1. sklep: 

Članice in člani občinskega sveta so najprej soglasno (13 glasov »za«) sprejeli 

 
SKLEP 

1. Občinski svet Občine Trzin se je seznanil s poročilom Doma počitka Mengeš o izvajanju socialno 
varstvene storitve pomoč na domu za leto 2023. 

 
2. Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin. 

 

 

2. sklep: 

Nato so članice in člani občinskega sveta soglasno (13 glasov »za«) sprejeli tudi 

 
SKLEP 

 
1. Občinski svet Občine Trzin se je seznanil z Letnim poročilom Centra aktivnosti Trzin (CAT) za 

leto 2023. 
 

2. Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin. 
 



3. sklep: 

Ob koncu te točke so soglasno (13 glasov »za«) sprejeli še 

 
SKLEP 

o potrditvi cene za socialno varstveno storitev pomoč družini na domu 
 

1. Občinski svet Občine Trzin sprejme ceno storitve programa pomoči družini na domu, ki znaša: 
- ekonomska cena storitve 27,45 EUR na efektivno uro 
- subvencija občine 16,75 EUR na efektivno uro 
- cena storitve za uporabnika 10,70 EUR na efektivno uro. 

 
2. Cena storitve za delo v nedeljo je višja za 40 % in znaša: 

- ekonomska cena storitve 38,43 EUR na efektivno uro 
- subvencija občine 23,45 EUR na efektivno uro 
- cena storitve za uporabnika 14,98 EUR na efektivno uro. 
 

3. Cena storitve za delo na dan državnega praznika ali dela prostega dne je višja za 50 % in znaša: 
- ekonomska cena storitve 41,18 EUR na efektivno uro 
- subvencija občine 25,12 EUR na efektivno uro 
- cena storitve za uporabnika 16,05 EUR na efektivno uro. 

 
 
S sprejemom tega sklepa preneha veljati sklep št. 122-0003/2023-7 z dne 19. 4. 2023 (Uradni vestnik 
Občine Trzin, št. 11/2023 z dne 20. 4. 2023). 
 
Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin in začne veljati naslednji dan po objavi, uporablja 
pa se od 1. 5. 2024 dalje. 
 
 
Seji sta se pridružila Andreja Rihter, direktorica Centra za socialno delo Osrednja Slovenija – vzhod in 
Robert Antloga, pomočnik direktorice Centra za socialno delo Osrednja Slovenija – vzhod, Enota 
Domžale. 
 
 
K točki 3/ 

 

Direktorica Centra za socialno delo Osrednja Slovenija – vzhod Andreja Rihter in pomočnik direktorice 

Robert Antloga sta podrobneje predstavila gradivo pod to točko dnevnega reda. 

 

Stališča delovnih teles so podali: Dunja ŠPENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije; Anton 

KRALJ, predsednik Odbora za socialno politiko, zdravstvo in dejavnost humanitarnih društev ter Anton 

PERŠAK, predsednik Odbora za finance in premoženje. 

 

Razpravljali so: Boštjan PAPEŽ /Gibanje Svoboda/, Andreja RIHTER /direktorica Centra za socialno delo 

Osrednja Slovenija – vzhod/ in Robert ANTLOGA /pomočnik direktorice Centra za socialno delo 

Osrednja Slovenija – vzhod, Enota Domžale/.    

 

1. sklep: 

Po končani razpravi, so članice in člani občinskega sveta najprej soglasno (13 glasov »za«) sprejeli 

 



SKLEP 

 

Občinski svet Občine Trzin se je seznanil s Poslovnim poročilom Centra za socialno delo Osrednja 

Slovenija – vzhod za leto 2023. 

 

Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin. 

 

 

2. sklep: 

Nato so soglasno (13 glasov »za«) sprejeli še 

 

SKLEP 

o potrditvi cene za socialno varstveno storitev »ugotavljanje upravičenosti 

do občinske socialne pomoči za leto 2024« 

 

Občinski svet Občine Trzin daje soglasje k ceni za storitev »ugotavljanja upravičenosti do občinske 

socialne pomoči« v višini 34,84 EUR na pripravo enega predloga za leto 2024. 

 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin. 

 

 

Po glasovanju sta sejo zapustila Andreja Rihter, direktorica Centra za socialno delo Osrednja Slovenija 

– vzhod in Robert Antloga, pomočnik direktorice Centra za socialno delo Osrednja Slovenija – vzhod, 

Enota Domžale; pridružila pa se je Ana Movrin, višja svetovalka župana za okolje in prostor. 

 
 
K točki 4/ 

 

Razloge za sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem 

prostorskem načrtu za območje enote urejanja prostora NT-17 SNUGOVEC – JUG v drugi obravnavi, 

je predstavila Ana Movrin, višja svetovalka župana za okolje in prostor. 

 

Stališči delovnih teles sta podala: Dunja ŠPENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije in Boštjan 

PAPEŽ, predsednik Odbora za gospodarske javne službe, okolje in prostor. 

 

K razpravi se ni prijavil nihče, zato je sledilo glasovanje o dveh sklepih. 

 

1. sklep: 

Svetnice in svetniki so najprej soglasno (13 glasov »za«) sprejeli 

S K L E P 

Občinski svet Občine Trzin se je seznanil s sklepom št. 3500-0002/2022 z dne 30. 11. 2023, objavljenim 
dne 7. 12. 2023 v Uradnem vestniku Občine Trzin št. 22/23, ki ga je sprejel župan Občine Trzin, da 
Občina Trzin na razgrnjeno gradivo dopolnjenega osnutka Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje enote urejanja prostora NT-17 
SNUGOVEC – JUG ni prejela nobene pripombe oziroma predloga javnosti. 
 

 



2. sklep: 

Nato so soglasno (13 glasov »za«) sprejeli tudi 

S K L E P 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu 
za območje enote urejanja prostora NT-17 SNUGOVEC – JUG. 

 

 

Po končanem glasovanju je sejo zapustila Tina Žvegelj, AS Teprom d.o.o., pridružil pa se je Sinan 

Mihelčič, Fakulteta za arhitekturo, Univerza v Ljubljani. 

 

 

K točki 5/ 

 

Podrobnejšo obrazložitev sta podala Ana Movrin, višja svetovalka župana za okolje in prostor in Sinan 

Mihelčič, Fakulteta za arhitekturo. 

 

Stališči delovnih teles sta podala Dunja ŠPENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije in Boštjan 

PAPEŽ, predsednik Odbora za gospodarske javne službe, okolje in prostor. 

 

K razpravi se ni prijavil nihče, zato je župan predlagal glasovanje o dveh sklepih. 

 

1. sklep: 

Svetnice in svetniki so soglasno (13 glasov »za«) sprejeli 

S K L E P 

Občinski svet Občine Trzin se je seznanil s Stališči do pripomb javnosti k četrtim spremembam in 

dopolnitvam Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine Trzin – izvedbeni del, ki jih je s sklepom 

št. 3500-0003/2021-83, objavljenem dne 2. 4. 2024 v Uradnem vestniku Občine Trzin št. 4/24, sprejel 

župan Občine Trzin. 

 

 

2. sklep: 

Svetnice in svetniki so soglasno (13 glasov »za«) sprejeli tudi 

S K L E P 

Sprejme se Odlok o četrtih (4) spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu 

Občine Trzin – izvedbeni del (Uvedba kataloga k 99. členu za EUP NT-18 po kratkem postopku 125. 

člena ZUreP-3). 

 

 

Po glasovanju sta sejo zapustila Ana Movrin, višja svetovalka župana za okolje in prostor in Sinan 

Mihelčič, Fakulteta za arhitekturo, Univerza v Ljubljani, pridružil pa se je Dean Stepančič, inšpektor, 

Medobčinski inšpektorat in redarstvo. 

 



K točki 6/ 

 

Pod šesto točko dnevnega reda so članice in člani občinskega sveta podali naslednja vprašanja in 

pobude: 

 

1) Veronika WEIXLER /Lista za trajnostni razvoj Trzina/: 

V Športnem parku Mlake, kjer je stena za tenis, je nastavljena ograja, ki pa je uničena. Ali bi se lahko 

to odstranilo? 

 

Župan odgovori, da se bo preverilo in, da so verjetno težava tudi grafiti, ki so se na žalost znašli po 

celem Trzinu. 

 

Ga. Weixler poudari, da jo grafiti v resnici na steni sploh ne motijo, jo pa moti ograja. 

 

 

2) Dunja ŠPENDAL /Lista za trajnostni razvoj Trzina/: 

1. Udeleženci jutranje telovadbe v Mlakah so postavili dve vprašanji. Občutek imajo, da 

najbogatejša občina ne poskrbi za to starostno skupino in sicer po gozdni poti iz Mlak 

proti Beli cesti ponovno podajajo predlog za postavitev nekaj klopc. Denar za trim stezo 

je, za njihovo pobudo ga pa ni. 

2. Ob ograji na igrišču proti Zorkovi cesti do gozda je makadamska pot. Tam v vsakem 

večjem deževju voda priteče proti prvim hišam in ker je slab naklon, ne odteka v potok, 

ampak se tam naredi bajer, ki pozimi zaledeni. To je zelo nevarno, ker s tistega konca 

hodi kar nekaj ljudi na jutranjo telovadbo. 

3. Glede na to, da smo tik pred otvoritvijo večnamenske športne dvorane, svetnico 

zanima, kdo bo upravljalec te velike investicije? 

 

Kar zadeva klopce župan poudari, da občina po gozdu ne more kar tako postavljati klopc, ker gre 

večinoma za privatna zemljišča. Kar je občinskih zemljišč, je dobršen del zavarovan, ker so zavarovana 

mokrišča s projektom Marja. Na drugi strani pa se bo občina prijavila na razpis, ki sicer še ni zunaj, da 

bi izvedla tudi širitev ŠRP. Kar bo tam lahko, po gozdu je pa malo težje kar postavljati klopce. Dobro bi 

bilo, da enkrat dobi napisano, kje so želene lokacije in se potem to pregleda, kakšna je lastniška 

struktura, da se potem pač poskuša dogovoriti. 

Ga. Špendal meni, da bi se mogoče postavile tam, kjer so postajališča na trim stezi. 

 

Župan pojasni, da je trim stezo postavilo Športno društvo, ki je takrat tudi pridobilo soglasja. V nekem 

trenutku je potem občina prevzela upravljanje in dolga leta upravljala s tem. Soglasja, ki so sedaj, so 

še iz tistih časov, kar bo tudi še potrebno urediti. O marsičemu se je že razmišljalo. Se bo videlo tudi, 

koliko se bo s tem razpisom lahko šlo na široko. 

 

Kar zadeva upravljanje dvorane župan pove, da se je že začelo s pogovori. Prvo leto se bo testno dal 

ven razpis za upravljanje, kjer se nekje računa na s.p. ali d.o.o., tisti, ki bo pač ponudil pod najbolj 

ugodnimi pogoji. Najprej je pa potrebno zbrati vhodne podatke zasedenosti, kar čaka občino v mesecu 

ali dveh. Ne načrtuje se nekih velikih dogodkov, zunanjih, koncertov ali podobnih zadev, ker Trzin še 

vedno ne prenese neke mase pločevine, razen mogoče, če bi kdaj imeli parkirišča nekje na obrobju. 

Takrat bi pa lahko bil tudi kakšen večji dogodek. Drugače pa se bolj osredotoča najprej na rekreativno 

vadbo, nekaj pa je tudi profesionalne vadbe, kar se že nakazuje. Kakšne so želje se bo izvedelo v 

mesecu ali dveh. Najprej je seveda razpis za popolnitev teh terminov. Na podlagi tega bo dan ven tudi 



razpis, kaj se pričakuje od upravljanja. Nekaj je že samo po sebi, šolski in po šolski del. Predvideno je, 

da ima šola, kot zavod, prostore tam nekje do dveh, potem pa so popoldanske šolske in ob šolske 

dejavnosti, ki se tudi že nekako opravljajo v tem podaljšanem bivanju. To imajo klubi, društva, zunanji 

izvajalci. Do tukaj so stvari še vse pod kontrolo in se ve, kdo, kaj in kako. Potem se pa preide iz šolskega 

dela v del, ki je bolj komercialen. Ta del bo pa bistven za to, v kakšnem obsegu bo potrebno 

upravljanje. Največja težava je vikend, če bi bilo zelo veliko zasedeno čez vikend. Če bi imeli na primer 

koncerte, se sliši zelo dobro, saj se bo oddalo za nekaj tisoč evrov, ampak že samo kvalitetna zaščita 

za tla, če bi želeli, da preživijo koncerte, je okrog 100.000 evrov. To pa pomeni, da bi bilo potrebno 

stokrat oddati in še zaračunati 100 evrov, da imaš to zaščito. Poleg tega pa še parkirnih prostorov ni, 

kar je pa sploh prva težava. Računa se nekje, da naj bi bil s.p. ali d.o.o., verjetno sklenjeno za eno leto, 

potem pa se bo po enem letu ugotavljalo ali je potrebno kaj dodati oziroma spremeniti. 

 

Glede makadamske poti, kjer se nabira voda, župan odgovori, da bo potrebno preveriti. Tam marsikaj 

čaka. Naj bi bili že blizu gradbenega dovoljenja, kar bo tudi osnova za to, da se kandidira na razpisih, 

ki se pripravljajo. Do poletja naj bi bili razpisi in računa, da naj bi iz tega tudi kaj dobili in poskušali tam 

tudi kaj narediti na novo. 

 

 

3) Zoran RINK /Gibanje Svoboda/: 

1. V Trzinu deluje več humanitarnih organizacij, društev. To so Rdeči križ, Karitas, Naše 

vezi, Društvo upokojencev s sekcijo starejši za starejše. Vsi delujejo z namenom 

pomagati ljudem, ki se težko prebijajo skozi življenje in jim skupnost lahko pomaga pri 

boljši kvaliteti življenja. Ko se hodi po Trzinu in pogovarja z ljudmi, ter jim prisluhne, se 

lahko zazna stvari, ki so rešljive. V zadnjem obdobju je prisluhnil vodji Rdečega križa, ki 

je potožila, da je ta organizacija v preteklosti imela manjše skladišče ob svoji pisarni za 

dobrine, ki jih vsak mesec, enkrat mesečno, delijo pomoči potrebnim, ki jih je preko 30 

v Trzinu. To skladišče je občina odvzela za drug namen in tako imajo samo police v 

pisarni, ki pa so premalo oziroma niso primerne za skladiščenje hrane in tudi drugega 

materiala. To se je pokazalo predvsem v zadnjem obdobju, ko je vstopil nekdo, sicer 

pomoči potreben, vendar je bil nasilen, ko je z grožnjami želel doseči še več dobrin, ki 

jih je videl na polici. Bil je tako nasilen, da je začel dekleti, ki sta delili hrano, poditi 

okrog mize. Seveda so poklicali policijo, ki je pa prišla prepozno. Ob odhodu je tudi z 

vrati tako čudno zaloputnil, da je odpadla vzmet, ki je vrata zapirala. Zato morajo sedaj 

vrata zapirati fizično, da jih ne zebe. Ali je možno, da se Rdečemu križu dodeli tisto 

skladišče, ki so ga imeli, nazaj, ali je možno, da se dobi kakšna druga lokacija, kjer bi 

Rdeči križ lahko normalno deloval in razdeljeval te dobrine pomoči potrebnim? Ali je 

možno, če bo skladišče v tistem istem prostoru, da se pobelijo prostori, ki niso bili 

pobeljeni že zelo dolgo časa in je higiensko že malo vprašljivo? To prosijo delavke, ki 

tam delajo. 

2. Srečal je upokojenke oziroma tiste, ki se sprehajajo ob Pšati in so mu potožili, da se ne 

morejo usesti na klopi, ker je pred klopmi voda, bajer. Ali je možno pred klopi namestiti 

betonske plošče, da bi bilo malo dvignjeno in ne bi bila voda pred klopmi, da bi se lahko 

starejši normalno usedli na klop in si odpočili, ko se sprehajajo? Tam je več starejših, ki 

se sprehajajo, saj je zraven dom starejših in je to res težava. Želi odgovor na to. 

3. Do leta 2022 so bila svetniška vprašanja in tudi odgovori na spletni strani, sedaj pa jih 

ni več.  

 

Župan odgovori, da so bili to pisni odgovori. 



G. Rink želi, da se na vsa vprašanja odgovori in, da je to na spletu, ker ljudje to gledajo in bi radi videli, 

kakšna vprašanja so in kakšen je odgovor. 

 

Župan pove, da so vprašanja in odgovori v zapisniku, lahko pa se dajo še posebej.  

Kar zadeva klopi, je bilo lansko leto po poplavah dvakrat posuto z grobim peskom. Verjetno bo pa res 

potrebno namestiti tlakovce. 

Kar zadeva prostor Rdečega križa, je bil le ta narejen, če ima pravilne informacije, zato, da bi bilo tam 

centralno skladišče za Domžalski Rdeči križ. Takrat je bilo nekako v tej smeri, da bi imeli zraven, ne 

samo za potrebe Trzina, ker tisto skladišče je ogromno. Tam so sedaj arhivi inšpektorata in delno tudi 

občine. Domžale so medtem po svoje uredile. Prostor je bil res velik in le en set na treh stalažah je bil 

uporabljen. Takrat je prišel dogovor, da nima smisla, da imajo tak prostor. Občina pa ga je potrebovala. 

Pred časom se je spraznilo s strani civilne zaščite in mogoče bi bilo lahko tam. Se bo poskušalo najti 

neko rešitev, saj so tam lahko celo zaklenjene stalaže oziroma police, kar pomeni, da ni težav s tem, 

če pride še kdo drug notri. Se bo preverilo v dogovoru z njimi. 

 

 

4) Irena HABAT /Gibanje Svoboda/:  

1. Apelira na odziv zimske službe. Zima je mimo, bila so pluženja in določene stvari so se 

s pluženjem poškodovale. Vse to je bilo poslano izvajalcu, s strani katerega pa ni bilo 

nobenega odziva.  

2. Dve seji nazaj je opozorila na promet. Prihaja iz tistega dela Trzina, kjer je promet velik 

problem in kot je znano, je še vedno na isti točki. Apelira vsaj na sprotno sanacijo 

jaškov. Kdor je lastnik ceste, naj vsaj sproti popravlja te zadeve, kot je treba. 

3. Kot je tudi že omenila, predlaga, da občina vsaj nekaj naredi s kakšnimi opozorili za 

voznike, ki prihajajo iz drugih občin preko Mengeške ceste, s kakšnimi napisi, opozorili, 

osveščanjem, naj bodo pozorni na domačine z vklapljanjem v promet. 

 

Po besedah župana naj bi se ravno na ta dan zaključil razpis za celovito prometno študijo in je tudi to 

polovično ali celo več, sofinancirano s strani ministrstva. V tem se bo našla podlaga. Dodana bo seveda 

obvoznica in tudi začasni ukrepi. Najugodnejši ponudnik je že znan, vendar je potrebno še preveriti, 

če izpolnjuje vse pogoje. Če bodo ti, je z njimi občina že sodelovala in so dojemljivi, tudi za normalno, 

ker nekateri razmišljajo samo tako, da se bo promet ukinil tukajle, pa ne bo nobenih ukrepov. Če bodo 

ti, ki so oddali najbolj ugodno ponudbo, meni, da bo občina na drugi strani imela sogovornika, ki bo 

prisluhnil in se bodo našle neke rešitve. 

 

Kar zadeva jaške, župan pove, da so bili menjani osem let nazaj. Težava je, da je cesta sicer državna, 

ampak kanalizacija je pa občinska, zato bo morala občina sanirati jaške. Dodal je tudi že v proračun za 

naslednje leto, se bo pa poskusilo že letos kaj narediti. 

 

Ga. Habat meni, da je to sigurno posledica tega tranzitnega prometa. 

 

Župan se s tem strinja, vendar pa, ne glede na to, da je na državni cesti, da promet, ki gre skozi, 

praktično ni Trzinski, mora občina sanirati jaške. Če bo možno, se bo že letos proti koncu leta 

poskušalo to urediti. Kar pa zadeva izvajalca, pa so povsod težave, ki jih občina rešuje. 

 

Ga. Habat pojasni, da je videla naloge tega izvajalca, med katerimi je tudi sanacija tega. 

 
 



4. Glede na to, da se zelo poudarja in reklamira drugi tir železnice, za katerega so bila 

tudi določena kohezijska sredstva, podaja pobudo, da se to približa tudi 

stanovalcem starega dela Trzina, ki so bolj oddaljeni od postajališča za vlak. 

Potrebno je razmisliti, ali bi se tam naredili parkirni prostori, ker če kdo hoče na 

vlak, mora do tja kar z avtomobilom. Sploh na starejše je tukaj potrebno pomisliti. 

Nekaj bo potrebno narediti, da bodo ljudje imeli možnost, da bodo bolj hodili na 

vlak. Ali imeti tam parkirišča ali električne skiroje ali kaj podobnega, da se lahko 

pride do postaje. 

 

Župan pojasni, da bo lokalna prometna študija narejena v naslednjem letu, razpisi za e-kolesa pa bodo 

že v letošnjem letu. Če bodo priznali Celovito prometno študijo Ljubljanske urbane regije tudi za našo, 

potem bo možno kandidirati. Vendar pa je to drago, kar že vnaprej pove. Ko bo dal na občinski svet, 

bo najprej povedal, kakšne številke so, saj ne glede na to, da se na začetku dobijo sredstva, je potem 

vzdrževanje tega sistema drago. Potrebno bo najti nek optimum manjši za Trzin, saj je tukaj govora o 

10.000 € letno. Bo takrat govora o tem, saj dokler ni celovite prometne študije, se še ne ve nič. 

        
 

5) Boštjan PAPEŽ /Gibanje Svoboda/:  

1. Veliko se govori o Celoviti prometni študiji Ljubljanske urbane regije. Ali je mogoče 

znano, kdaj bo to narejeno? 

 
Župan pojasni, da je bila Celovita prometna študija Ljubljanske regije narejena šest let nazaj in je že 

skoraj pretečena. 

 
G. Papeža zanima, kaj je s tistim kar dela DARS? 

 
Po besedah župana je to povsem druga zadeva, o kateri nima nobenega podatka, kaj se dogaja. 

 
 

2. Več stvari mu je bilo obljubljenih in dokler ne vidi ne verjame, da se bo končno 

začelo oziroma, da se nekaj dela na ureditvi Mengeške ceste na začetku, z nekimi 

ureditvenimi ukrepi, da se bo še zmanjšala hitrost. Ali to poteka gladko ali so lokalni 

prebivalci kakšen kamen spotike ali gre vse gladko? 

 

Župan pove, da nima vseh informacij, da pa se malenkost zapleta. Potekajo pogovori o tem, da bodo 

določeni pasovi ob cesti šli. Ena zadeva je bila z lastnikom uspešno rešena že tekom projektive. Del 

svoje posesti je enkrat že dal, sedaj bi pa moral še en del in seveda se to enkrat ustavi. Za to je bila 

rešitev, tam kjer bo pa še potrebno, tam se pa rešuje. Bo gospod Torkar preveril, kje je ta projekt 

sedaj.  

 

G. Papež upa, da bo končno tudi narejen pločnik do konca. 

 

 

3. Ali je bila za večnamensko športno dvorano narejena kakšna analiza, kakšni letni 

stroški bodo z dvorano in kolikšen del teh stroškov, ali če bo plus, se bo dalo pokriti 

s programi, ki bodo na voljo trgu? To pomeni, da bi čim manjši del lahko tržili na 

trgu in, da bi čim manj zajedalo občinski proračun. 

 



Po besedah župana gre za preveč kompleksno zadevo in bo potrebno do naslednjič preštudirati, kako 

točno je bilo to pravzaprav mišljeno. Je pa zagotovo to, da šolski del pade na občino, gre za novo 

dimenzijo, novo kvaliteto športne vzgoje za otroke in to je pretežni del dneva. Za rekreativni del je že 

v delu cenitev, kolikšna je komercialna cena. Potem so cene za društva, ki so malenkost nižje, sicer ne 

v osnovi, ampak se potem z najemninami nekaj subvencionira. Drugače bo cena enotna, za društva pa 

je potem s subvencijami nekoliko nižja. Kar zadeva povsem komercialno zgodbo, pa se bo videlo po 

kakšnem letu. Občina je trenutno v pridobivanju parcel, kjer bi mogoče bilo tudi možno parkiranje. Ni 

pa naklonjen nekim velikim dogodkom, ker denar se sicer lahko zasluži, ampak bodo pa druge težave. 

Bo potrebno pogledati do naslednjič, kako je bilo mišljeno. Seveda je pa to zadeva, ki se je delala za 

dekade naprej.       

 

  

K točki 7/ 

 

Poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta LEK Občine Trzin in njihovih učinkih za leto 2023 je 

na kratko predstavil župan. 

 

Stališča delovnih teles so podali: Dunja ŠPENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije; Boštjan 

PAPEŽ, predsednik Odbora za gospodarske javne službe, okolje in prostor ter Anton PERŠAK, 

predsednik Odbora za finance in premoženje. 

 

Razpravljal ni nihče. 

 

Članice in člani občinskega sveta so soglasno (13 glasov »za«) sprejeli 

 

SKLEP 

 

Občinski svet Občine Trzin se je seznanil s Poročilom o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta LEK 

Občine Trzin in njihovih učinkih za leto 2023 s strani uprave in vodstva Občine Trzin in ocenjuje, da je 

ustrezno pripravljeno. 

 

Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin in začne veljati naslednji dan po objavi. 

 

 

K točki 8/ 

 

Letno poročilo skupne občinske uprave občin Trzin, Komenda, Lukovica, Mengeš, Moravče in Vodice 

»Medobčinski inšpektorat in redarstvo« za leto 2023 je na kratko predstavil Dean Stepančič, inšpektor. 

  

Stališči delovnih teles sta podala: Dunja ŠPENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije in Anton 

PERŠAK, predsednik Odbora za finance in premoženje.  

 

Razpravljali so: Anton PERŠAK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Dean STEPANČIČ /inšpektor/, župan 

Peter LOŽAR in Zoran RINK /Gibanje Svoboda/.  

 

Po končani razpravi je bil soglasno (13 glasov »za«) sprejet 

 

SKLEP 



Občinski svet Občine Trzin se je seznanil s Poročilom skupne občinske uprave občin Trzin, Komenda, 

Lukovica, Mengeš, Moravče in Vodice »Medobčinski inšpektorat in redarstvo« za leto 2023. 

 

Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin.  

 

 

Po glasovanju je sejo zapustil Dean Stepančič, inšpektor, pridružila pa se je Ana Ranzinger, svetovalka 

župana za proračun in druge zadeve. 

 

 

K točki 9/ 

 

O uresničevanju programske zasnove glasila Odsev v letu 2023 je poročala odgovorna urednica glasila 

Metka Pravst Primožič.  

 

Stališča delovnih teles sta podala: Dunja ŠPENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije in Komisije 

za informiranje, občinska priznanja, proslave in promocijo občine ter Anton PERŠAK, predsednik 

Odbora za finance in premoženje.  

 

Razpravljal ni nihče. 

 

Članice in člani občinskega sveta so z 12. glasovi »za« in 0 glasovi »proti« sprejeli 

 

SKLEP 

 

Občinski svet Občine Trzin se je seznanil s poročilom odgovorne urednice občinskega glasila Odsev za 

leto 2023 in ocenjuje, da je poročilo ustrezno pripravljeno. 

 

Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin. 

 

 

K točki 10/ 

 

Zaključni račun Proračuna Občine Trzin za leto 2023 je predstavila Ana Ranzinger, svetovalka župana 

za proračun in druge zadeve. 

 

 

Med obrazložitvijo je sejo na kratko zapustila svetnica Nuša Repše (ob 18.35). Prisotnih je 12 članov 

občinskega sveta. 

 

 

Stališči delovnih teles sta podala: Dunja ŠPENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije in Anton 

PERŠAK, predsednik Odbora za finance in premoženje.  

 

 

Pred glasovanjem se je seji zopet pridružila svetnica Nuša Repše (ob 18.36). Prisotnih je vseh 13 

občinskih svetnikov. 

 



Članice in člani občinskega sveta so brez razprave in soglasno (13 glasov »za«) sprejeli 

 

SKLEP 

 

Občinski svet Občine Trzin je na 10. redni seji dne 17. 4. 2024 obravnaval in sprejel Zaključni račun 

Proračuna Občine Trzin za leto 2023 po skrajšanem postopku. 

 

Zaključni račun Proračuna Občine Trzin za leto 2023 se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin ter na 

spletni strani Občine Trzin. 

 
 
Po glasovanju je sejo zapustila Ana Ranzinger, svetovalka župana za proračun in druge zadeve. 

 

 

K točki 11/ 

 

Predloge za podelitev občinskih priznanj in nagrad je predstavila Dunja Špendal, predsednica Komisije 

za informiranje, občinska priznanja, proslave in promocijo občine. Komisija predlaga, da se podeli ena 

srebrna plaketa, tri bronaste plakete in dve denarni nagradi. Srebrna plaketa se podeli Milici Erčulj; 

bronaste plakete se podelijo Krajevni Knjižnici Tineta Orla Trzin, Mariji Hojnik in Anici Batis; denarni 

nagradi pa Nejcu Kralju in Leopoldu Kurentu ter Matevžu Nikolovskemu. Denarna nagrada je 400,00 €.   

 

Stališči delovnih teles sta podala Dunja ŠPENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije in Anton 

PERŠAK, predsednik Odbora za finance in premoženje. 

 

Razpravljali so: Milica ERČULJ /SDS/, ki se je na osnovi 61. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine 

Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 16/22 – uradno prečiščeno besedilo) izločila iz glasovanja, Anton 

PERŠAK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Dunja ŠPENDAL /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, župan 

Peter LOŽAR, Zoran RINK /Gibanje Svoboda/ in Boštjan PAPEŽ /Gibanje Svoboda/.  

 

Po krajši razpravi so članice in člani občinskega sveta soglasno (12 glasov »za) sprejeli 

 

SKLEP 

 

Občinski svet Občine Trzin soglaša s predlogom Komisije za informiranje, občinska priznanja, proslave 

in promocijo občine o podelitvi občinskih priznanj za leto 2024. Prejemniki občinskih priznanj bodo ob 

tej priliki prejeli spominsko darilo, prejemniki nagrade pa denarno nagrado v neto znesku 400 EUR. 

 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin. 

 

 

PREDLOG KOMISIJE ZA INFORMIRANJE, OBČINSKA PRIZNANJA, PROSLAVE IN PROMOCIJO OBČINE 

O PODELITVI OBČINSKIH PRIZNANJ ZA LETO 2024 

 

1. Zlate plakete se ne podeli. 

 

2. Srebrno plaketo za aktivno delo v DU Žerjavčki, kjer skrbi za kulturne, športne, pohodniške, 

muzealske dejavnosti in s svojimi aktivnostmi in vključevanjem starejših skrbi za promocijo 

občine in društva tako znotraj kot zunaj meja trzinske občine prejme: Milica ERČULJ, Trzin. 



3. Bronasto plaketo za 20. obletnico delovanja ter uspešno delo na področju kulturnih in 

informacijskih dejavnosti, ki pomembno prispevajo k razvoju Trzina prejme: Krajevna Knjižnica 

Tineta Orla Trzin. 

 

4. Bronasto plaketo za aktivno delo v več društvih in Krajevni organizaciji Rdečega Križa Trzin 

prejme: Marija HOJNIK, Trzin. 

 

5. Bronasto plaketo za dolgoletno delo v Župnijski Karitas Trzin in skrb za starejše občane in druge 

ranljive skupine prejme: Anica BATIS, Trzin. 

 

6. Nagrado za organizacijo gostovanja preko 40 mladih v Trzinu, v okviru Evropskega srečanja 

mladih prejmeta: Nejc KRALJ in Leopold KURENT, Trzin. 

 

7. Nagrado za predano delo v PGD Trzin prejme: Matevž NIKOLOVSKI, Trzin. 

 

 

K točki 12/ 

 

Letni program dela Nadzornega odbora Občine Trzin za leto 2024 in poročila nadzornega odbora je 

predstavil predsednik Nadzornega odbora Občine Trzin Aleš Dolenšek.  

 

Stališča delovnih teles so podali: Dunja ŠPENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije; Veronika 

WEIXLER, predsednica Odbora za kulturo, šolstvo, šport in dejavnost društev ter Anton PERŠAK, 

predsednik Odbora za finance in premoženje.    

 

K razpravi se ni prijavil nihče, zato je župan predlagal glasovanje o štirih sklepih. 

 

 

1. sklep: 

Članice in člani občinskega sveta so najprej soglasno (13 glasov »za«) sprejeli 

 
SKLEP 

 
Občinski svet Občine Trzin se je seznanil z Letnim programom dela Nadzornega odbora Občine Trzin za 

leto 2024. 

 
Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin. 

 
 
2. sklep: 

Nato so članice in člani občinskega sveta soglasno (13 glasov »za«) sprejeli tudi 

 
SKLEP 

 
Občinski svet Občine Trzin se je seznanil s Poročilom o opravljenem nadzoru nad porabo občinskih 

sredstev dodeljenih Športnemu društvu Skirca Trzin za leto 2022. 

 
Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin. 

 



3. sklep: 

V nadaljevanju so članice in člani občinskega sveta soglasno (13 glasov »za«) sprejeli tudi 

 
SKLEP 

 
Občinski svet Občine Trzin se je seznanil s Poročilom o opravljenem nadzoru nad porabo občinskih 

sredstev dodeljenih Športnemu društvu Trzin za leto 2022. 

 
Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin. 

 
 
4. sklep: 

Ob koncu te točke so članice in člani občinskega sveta soglasno (13 glasov »za«) sprejeli še 

 
SKLEP 

 
Občinski svet Občine Trzin se je seznanil s Poročilom o opravljenem nadzoru nad porabo sredstev na 

PP0244 - Investicije v telekomunikacijsko in drugo infrastrukturo - sklad. 

 
Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin. 

 

 

K točki 13/ 

 
Kratka pojasnila je podal župan. 

 
Stališči delovnih teles sta podala: Dunja ŠPENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije in Anton 

PERŠAK, predsednik Odbora za finance in premoženje. 

 

K razpravi se ni prijavil nihče, zato je župan predlagal glasovanje.  

 

Članice in člani občinskega sveta so soglasno (13 glasov »za«) sprejeli 

 

 SKLEP 

 

Občinski svet Občine Trzin je sprejel Pravilnik o spremembi Pravilnika o plačilih oziroma sejninah 

občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta, članov drugih organov ter drugih 

predstavnikov Občine Trzin. 

 

 

K točki 14/ 

 

Poročala je predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Nuša Repše. Komisija 

predlaga, da se za preostanek mandatne dobe za skupno predstavnico občin Lukovica, Mengeš, 

Moravče in Trzin v Svetu javnega zavoda Zdravstveni dom Domžale imenuje Jano Meljo.  

 

Stališči delovnih teles sta podala Dunja ŠPENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije in Anton 

KRALJ, predsednik Odbora za socialno politiko, zdravstvo in dejavnost humanitarnih društev. 

 



Razpravljal ni nihče. 

 

Občinski svetnice in svetniki so soglasno (13 glasov »za«) sprejeli 

 

UGOTOVITVENI SKLEP 

o prenehanju mandata skupni predstavnici občin Lukovica, Mengeš, Moravče in Trzin v Svetu 

javnega zavoda Zdravstveni dom Domžale in imenovanje nadomestne predstavnice za preostanek 

mandatne dobe 

 

1. Občinski svet Občine Trzin je ugotovil, da je Anici Mušič, z dnem, ko je podala odstopno izjavo (25. 

3. 2024), prenehal mandat skupne predstavnice občin Lukovica, Mengeš, Moravče in Trzin v Svetu 

javnega zavoda Zdravstveni dom Domžale. S tem je prenehal veljati Sklep o imenovanju skupne 

predstavnice občin Lukovica, Mengeš, Moravče in Trzin v Svet javnega zavoda Zdravstveni dom 

Domžale, št. 014-0007/2023-11 (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 20/23, z dne 26. 10. 2023).    

 

2. Občinski svet Občine Trzin za preostanek mandatne dobe za skupno predstavnico občin Lukovica, 

Mengeš, Moravče in Trzin v Svetu javnega zavoda Zdravstveni dom Domžale imenuje Jano MELJO. 

 

3. Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin.   

 

 

Ker so bile obravnavane vse točke dnevnega reda, je župan sejo ob 18.52 zaključil. 

 
 
Zapisala:                       ŽUPAN 

Barbara GRADIŠEK                                                           Peter LOŽAR 

 
 

---000--- 

 
Zapisnik 3. dopisne seje: 

 

OBČINA TRZIN 

Občinski svet 

 

Številka zadeve: 900-0004/2024- 

Datum: 12. 4. 2024 

 
ZAPISNIK 

 

3. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trzin, ki je potekala od torka, 9. aprila 2024, od 10. ure, do 

četrtka, 11. aprila 2024, do 20. ure po elektronski pošti. 

 

Sejo je sklical župan Občine Trzin Peter Ložar, na podlagi 33. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni 

list RS, št. 94/07 - uradno prečiščeno besedilo, 27/08, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 - ZUJF, 11/14 – popr., 

14/15 - ZUUJFO, 11/18 - ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 - ZIUZEOP-A in 80/20 - ZIUOOPE), 18. člena Statuta 

Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 2/21-uradno prečiščeno besedilo) ter 27. in 30. člena 

Poslovnika Občinskega sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 16/22 – uradno prečiščeno 

besedilo). 



Članice in člani Občinskega sveta Občine Trzin so bili pozvani, da se do konca trajanja dopisne seje (11. 

4. 2024, do 20. ure) po elektronski pošti izrečejo ZA ali PROTI predlogom dveh sklepov pri prvi točki 

dnevnega reda. O sklicu seje so bili obveščeni tudi s sms sporočilom poslanim na mobilne telefone.   

 

DNEVNI RED: 

1. Predlog sklepa o potrditvi investicijskega programa (IP) za projekt »Zeleni prehod«. 

 

 

Dopisna seja je bila sklepčna, saj je v času trajanja seje glasovalo vseh 13 članic in članov občinskega 

sveta. 

 

 

K točki 1/ 

 

Svetnice in svetniki so lahko vsa morebitna vprašanja glede obeh predlogov sklepov pod prvo točko 

dnevnega reda posredovali do srede, 10. aprila 2024, do 10. ure, na elektronski naslov 

barbara.gradisek@trzin.si. Vprašanj ni bilo. 

 

Do izteka roka (11. 4. 2024, ob 20. uri) je glasovalo vseh 13 članic in članov občinskega sveta. 

 

Članice in člani občinskega sveta, ki so glasovali o obeh predlaganih sklepih:  

Veronika WEIXLER /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Anton KRALJ /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, 

Boštjan PAPEŽ /Gibanje Svoboda/, Nuša REPŠE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Milan KARČE /Lista 

za trajnosti razvoj Trzina/, Dunja ŠPENDAL /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Rado GLADEK /SDS/, 

Milica ERČULJ /SDS/, Anton PERŠAK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Petra PODGORŠEK /Lista za 

trajnostni razvoj Trzina/, Miha PANČUR /SDS/, Zoran RINK /Gibanje Svoboda/ in Irena HABAT /Gibanje 

Svoboda/. 

 

 

1.1/ Soglasno (13 glasov »za«) je bil sprejet 

 

SKLEP 

 

Potrdi se investicijski program (IP) za projekt »Zeleni prehod«, ki ga je 08. 04. 2024 izdelalo podjetje 

HELIUM Projekti d.o.o., Kriška vas 96, 1294 Višnja Gora. 

 

 

Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Občine Trzin. 

 

 

---000--- 

 

 

1.2/ Soglasno (13 glasov »za«) je bil sprejet tudi 

 

SKLEP 

 

mailto:barbara.gradisek@trzin.si


Občinski svet pooblašča župana, da potrdi Investicijski program za investicijo »Zeleni prehod« v 

primeru, da se v njem po sprejemu na dopisni seji Občinskega sveta Občine Trzin spremenijo podatki 

občin članic tega konzorcija in se finančni okvir občine Trzin ne spremeni preko okvirja proračunske 

postavke PP 0387 »zeleni prehod«. 

 

 

Zapisala:                            ŽUPAN 

Barbara GRADIŠEK                                                               Peter LOŽAR 

 

---000--- 

 

 

Zapisnik 4. izredne seje: 

 

OBČINA TRZIN 

Občinski svet 

 

Številka zadeve: 900-0005/2024- 

Datum: 23. 5. 2024 

 

ZAPISNIK 

 

4. izredne seje Občinskega sveta Občine Trzin, ki je bila v sredo, 22. maja 2024, s pričetkom ob 17. uri 

v sejni sobi Občine Trzin, na Mengeški cesti 22 v Trzinu. 

 

Sejo je sklical župan Občine Trzin Peter Ložar, na osnovi 33. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni 

list RS, št. 94/07 - uradno prečiščeno besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 - ZUJF, 11/14 – popr., 14/15 

- ZUUJFO, 11/18 - ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 - ZIUZEOP-A in 80/20 - ZIUOOPE), 18. člena Statuta Občine 

Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 2/21 - uradno prečiščeno besedilo) ter 27. in 29. člena Poslovnika 

Občinskega sveta Občine Trzin (Uradni vestnik Občine Trzin, št. 16/22 – uradno prečiščeno besedilo).  

 

Sejo je vodil župan Peter Ložar. 

 

 

NAVZOČI:   /Lista prisotnosti je priloga izvirniku zapisnika/   

  

Člani OS:  

Milan KARČE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Anton KRALJ /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Anton 

PERŠAK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Petra PODGORŠEK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Nuša 

REPŠE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Dunja ŠPENDAL /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Veronika 

WEIXLER /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Rado GLADEK /SDS/, Miha PANČUR /SDS/, Irena HABAT 

/Gibanje Svoboda/, Boštjan PAPEŽ /Gibanje Svoboda/ in Zoran RINK /Gibanje Svoboda/. 

 

Odsotnost opravičila: Milica ERČULJ /SDS/. 

 

Občinska uprava: Polona GORŠE PRUSNIK in Barbara GRADIŠEK. 

 

Odsotnost opravičili: / 



Navzoči vabljeni:  

 Metka PRAVST PRIMOŽIČ, odgovorna urednica glasila Odsev. 

 

Opravičeno odsotni: / 

 

Neopravičeno odsotni: / 

 

Ostali navzoči: / 

 

 

Župan je ugotovil, da je na seji navzočih 11 občinskih svetnic in svetnikov in, da je s tem občinski svet 

sklepčen. 

 

Odločanje o dnevnem redu 4. izredne seje: 

 

 Predlog za umik točke z dnevnega reda 4. izredne seje: 

Predloga za umik točke z dnevnega reda seje ni bilo.  

 

 Predlogi za razširitev dnevnega reda 4. izredne seje z novimi točkami: 

Predlogov za razširitev dnevnega reda z novimi točkami ni bilo. 

 

Župan je predlagal glasovanje o dnevnem redu, ki je bil objavljen v gradivu in vsebuje 1 točko. 

 

Članice in člani občinskega sveta so soglasno (11 glasov »za«) sprejeli: 

 

DNEVNI RED: 

1. Novelacija Investicijskega programa št. 3 Večnamenska športna dvorana Trzin. 

 

 

K točki 1/ 

 

Razloge za sprejem Novelacije Investicijskega programa št. 3 Večnamenska športna dvorana Trzin je 

podrobneje predstavil župan. 

 

 

Med predstavitvijo se je seji pridružila svetnica Veronika Weixler (ob 17.02). Prisotnih je 12 članov 

občinskega sveta. 

 

 

Stališči delovnih teles sta podala Dunja ŠPENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije in Anton 

PERŠAK, predsednik Odbora za finance in premoženje. 

 

Sledila je razprava, v kateri so sodelovali: Boštjan PAPEŽ /Gibanje Svoboda/, župan Peter LOŽAR in 

Polona GORŠE PRUSNIK /direktorica občinske uprave/. 

 

Po končani razpravi so članice in člani občinskega sveta soglasno (12 glasov »za«) sprejeli 

 

SKLEP 



Občinski svet potrjuje novelacijo Investicijskega programa št. 3 Večnamenska športna dvorana Trzin. 

 

 

Ker so bile obravnavane vse točke dnevnega reda, je župan sejo ob 17.08 zaključil.  

 

 

Zapisala:                       ŽUPAN 

Barbara GRADIŠEK                                                           Peter LOŽAR 

 


